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Protokół Nr VIII/2011 

R a d y  G m i n y 
w Sitnie 

z dnia 28 kwietnia 2011 roku 
 

 

 

Porządek obrad: 
 

1. Szkolenie sprawozdawcze z wykonania budżetu gminy oraz absolutorium 

 i Funduszu sołeckiego. 

2. Otwarcie obrad sesji. 

3. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Prezentacja i dyskusja w sprawie lokalizacji na terenie gminy elektrowni 

wiatrowych. 

6. Informacja na temat możliwości montażu instalacji solarnych (prezentacja). 

7. Informacja o szkodach w uprawach rolnych spowodowanych przez zwierzynę 

łowczą. 

8. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno w zakresie działki nr 680/2połpżonej w miejscowości Stabrów, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno w zakresie wyznaczenia pasa zabudowy 

zagrodowej i jednorodzinnej wzdłuż drogi powiatowej Nr 3245L w miejscowości Horyszów-Nowa 

Kolonia, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno w zakresie lokalizacji elektrowni wiatrowej na 

gruntach położonych w miejscowości Janówka, Horyszów Polski i Horyszów-Stara Kolonia,  

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w obrębie BOŻYDAR, 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Sitnie (części), 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok, 

- w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych, 

- uzupełnienie składu Komisji Stałych Rady Gminy oraz planów pracy na 2011 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

10. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

 
 
 



Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Juszczak Andrzej 

4. Kozak Leszek 

5. Mazurek Janusz 

6. Mazurek Jerzy 

7. Niedźwiedź Zygmunt 

8. Ostapińska Dorota 

9. Palikot Piotr 

10. Stefańczuk Zbigniew 

11. Szajnoga Marek 

12. Tarkot Alina 

13. Tukiendorf Edward 

 

Radni nieobecni: 
 

1. Gazda Antoni 

2. Pawlicha Bogdan 

 

 

 

Ad 1 

Szkolenie sprawozdawcze z wykonania budżetu gminy oraz absolutorium 

 i Funduszu sołeckiego 

 

Szkolenie przeprowadziła Pani Ewa Gomułka z Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Zamościu. 

 

Ad 2 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad VIII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 

Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią 

Jolantę Hryciuk, przedstawicieli Koła Łowieckiego Pana Prezesa Lecha Gmyz  

i Jerzego Brudzińskiego, przedstawicieli firm elektrowni wiatrowych: E-on Pana 

Mirosława Trzynę i Pana Zbigniewa Lewandowskiego, NORDEX Pana Kamila 

Obruśnika, oraz  Przewodniczącego Rady Osiedla Pana Andrzeja Kitkę. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 11°° i trwały do godz. 15°°. 

 

 

 

 

 

 

 



Ad. 3 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

        Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził,                     

że w obradach uczestniczy 13 Radnych co stanowi niezbędne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając czy             

są do niego uwagi. 

Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 

 

 

Ad. 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Mazurek Janusz, Zygmunt Niedźwiedź i Leszek 

Kozak. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 5 

Prezentacja i dyskusja w sprawie lokalizacji na terenie gminy elektrowni 

wiatrowych 

 

Zaprezentowanie firmy E-on przez Pana Marka Lewandowskiego przedstawiciela 

firmy. 

Następnie Pan Mirosław Trzyna przedstawił propozycję firmy E-on w sprawie 

budowy na terenie Gminy Sitno elektrowni wiatrowych, projekt ma nazwę w wersji 

roboczej Ministrówka. Zlokalizowany będzie na obszarze Gminy Sitno i Miączyn. 

Docelowo ma stanowić część dużego Projektu w powiecie zamojskim, który będzie 

skoncentrowany na terenie Gminy Sitno, Miączyn, Grabowiec, Komarów Osada  

i zakłada około 60-70 turbin wiatrowych. Na terenie Gminy Sitno przewidziano 

zlokalizowanie około 20 turbin o mocy od 2 do 3MW. Założenia są takie, że po 

uzyskaniu wszystkich zezwoleń  instalacja pierwszej turbiny przewidziana jest w 

2015 r. Następnie przedstawiono projekt od strony technicznej. Pan Mirosław Trzyna 

poinformował, iż elektrownia ta jest w stanie zabezpieczyć około 50tyś. gospodarstw 

w energie elektryczną. Ważną rzeczą  dla całej społeczności gminnej jest podatek od 

nieruchomości- stanowi on 2% od każdej budowli, który wpływa do budżetu gminy. 

Ze względu na regulacje prawne prąd nie jest wykorzystywany przez mieszkańców 

gminy tylko jest sprzedawany do operatora sieci, a następnie trafia do odbiorców 

końcowych. Turbiny nie będą instalowane bliżej niż 500m od zabudowań ze względu 

na hałas jaki wytwarzają. 

Pan Sekretarz poprosił o ponowną prezentację lokalizacji wiatraków. 



Podczas prezentacji Pan Sekretarz prosi o przesunięcie wiatraków na tereny należące 

do mieszkańców gminy mówiąc, iż duża ilość wiatraków znajduje się na działce 

należącej do Pana z Chełma, który to będzie czerpał zyski, a nie mieszkańcy gminy 

Sitno. Pan Sekretarz poinformował, iż wystąpiliśmy już do Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska o opinię na tereny dotyczące naszych rolników, a nie Pana  

z Chełma, ewentualnie o rozmieszczenie wiatraków w Kolonii Sitno, Rozdoły. 

Pan Jerzy Mazurek zapytał, czy w miejscu  lokalizacji wiatraków nie przebiega 

czasem Skierbieszowski Park Narodowy i czy, w związku z tym wiatraki będą mogły 

być tam postawione. 

Pan Mirosław Trzyna wyjaśnił, iż te tereny nie zostały wyłączone z projektu, jednak 

będzie przeprowadzony raport środowiskowy i badania środowiskowe. Dopiero 

wtedy będzie można mówić gdzie konkretnie będą mogły być zlokalizowane 

wiatraki, a na chwile obecną są to tylko założenia. 

Pan Wójt prosił o konkretne wyjaśnienia dotyczące liczby turbin, na jakich gruntach, 

które drogi weszłyby jako dojazdowe, jaki będzie czynsz. 

Pan Marek Lewandowski wyjaśnił iż liczba turbin to od 15 do 20 sztuk. Jeśli chodzi 

o drogi dojazdowe to wynika to na chwilę obecną z lokalizacji i nie jest on w stanie 

powiedzieć konkretnie, które to będą drogi jednocześnie  poinformował, iż drogi te 

muszą umożliwiać  dojazd do każdej  turbiny przez 30 lat, przez cały rok. Natomiast 

jeśli chodzi o czynsz za działkę to jest to sprawa indywidualna każdego z właścicieli. 

Pan Andrzej Kitka zapytał czy włączenie się w sieć elektryczną istniejącą spowoduje 

obniżenie kosztów za energie w tym rejonie. 

Pan Mirosław Trzyna wyjaśnia, że nie zmniejszy to kosztów za energię. 

Pan Andrzej Borowiec zapytał o wzory umów z rolnikami. 

Pan Mirosław Trzyna poinformował, że umowy takie będą przekazane rolnikom jak  

i do gminy celem konsultacji z radcą. 

Na tym zakończono wystąpienie firmy E-on. 

P óźniej Pan Kamil Obruśnik przedstawił informację dotyczącą propozycji firmy 

NORDEX w sprawie budowy na terenie Gminy Sitno elektrowni wiatrowych. Projekt 

dot. tylko terenów Gminy Sitno i nie obejmuje Skierbieszowskiego Parku 

Narodowego. Natomiast turbiny będą odsunięte 600m od zabudowań gdzie norma 

przewiduje 500m. Projekt zakłada postawienie 12 turbin (N-117) w miejscowości: 

Horyszów Polski i Horyszów – Stara Kolonia. 

Wyjaśnił także, tak jak i jego poprzednicy, że drogi dojazdowe będą utwardzone,  

a powierzchnia pod turbinę  jaka jest potrzebna jest troszkę mniejsza niż poprzedniej 

firmy. Umowa podpisywana jest z dwoma trzema osobami na okres 29 lat.  

W umowie zawarty jest okres 5 lat na rozwinięcie projektu. Umowa zawiera stała 

kwotę 25tyś. zł w stosunku rocznym.  

Pan Obruśnik poinformował, iż do w/w projektu potrzebne jest około 40 działek co 

daje szanse na korzyści finansowe dla około 40 rodzin. Gmina zyska podatek od 

nieruchomości w wysokości około 65 tysięcy złotych rocznie za 1 turbinę. 

Pan Wójt zadał pytanie, czy firma NORDEX widzi, w tym projekcie tylko Gminę 

Sitno, czy tez inne samorządy. 

Pan Obruśnik wyjaśnił, że na chwile obecną nie przewidują współpracy z innymi 

samorządami, chociażby ze względu na dobre miejsce przyłączeniowe do Zamościa, 

jak również brak jakiejkolwiek rozmowy z innymi samorządami. 



Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.    

 

 

Ad. 6 

Informacja na temat możliwości montażu instalacji solarnych (prezentacja) 

 

Prezentacja nie odbyła się ponieważ nie było przedstawiciela firmy. 

 

Ad. 7 

Informacja o szkodach w uprawach rolnych spowodowanych przez zwierzynę 

łowczą 

 

Pan Wójt poprosił o przedstawienie terminów, okresów  i form  ubiegania się  

o odszkodowanie przez  rolników, w związku  ze szkodami spowodowanymi przez 

zwierzynę dziką w uprawach rolniczych.  

Pan Lech Gmyz wraz z kolegą przedstawili jak wygląda sprawa odszkodowań  

w uprawach rolniczych. Poinformowali, iż odszkodowanie może być wypłacone na 

podstawie ustawy o prawie łowieckim z października 1995 r. z późń. zm. 

Odszkodowania wypłacane są w przypadku szkód  w uprawach rolnych 

spowodowanych przez dziki, łosie, jelenie, daniele, sarny. Wypłacane są one na 

podstawie zgłoszeń złożony do koła łowieckiego drogą pisemną przez rolnika 

poszkodowanego. Szkoda szacowana jest na podstawie rozporządzenia Ministra 

Środowiska  z dnia 8 marca 2010 roku. Pan Brudziński poinformował, iż nie 

otrzymują  wogóle  zgłoszeń o uprawach szczególnie narażonych na zniszczenie. 

Rolnik po stwierdzeniu szkody w uprawie powinien zgłosić się do Gminy gdzie 

dostaje do wypełnienia specjalny druk pisma. Do 7 dni od zgłoszenia szkody do koła 

łowieckiego przedstawiciel koła powinien pojawić się u poszkodowanego rolnika na 

oszacowanie szkody. Szkoda spowodowana do 15 kwietnia szacowana jest na 25% 

wartości uprawy przy zniszczeniu jej powyżej 90%. 

Pan Brudziński przedstawił szacunkowe wartości odszkodowań w poszczególnych 

uprawach-jak są  naliczane, nadmienił on również że szkoda powinna być zgłoszona 

w ciągu 3 dni od zauważenia. 

Pan Piotr Palikot powiedział, iż rolnicy nie są, w stanie codziennie jeździć  

i sprawdzać  szkody spowodowane przez zwierzynę dziką w uprawach. 

Pan Edward Tukiendorf  zaproponował zwiększenie liczby odstrzałów zwierzyny,  

a także nadmienił iż procedura dot. zgłoszeń szkód jest zbyt utrudniona dla rolników.  

Na koniec Pan Wójt podsumował wypowiedzi i zakończył dyskusję na temat szkód  

w rolnictwie.  

 

 

Ad. 8 

Podjecie Uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 13 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 



1) Uchwała Nr VIII/44/2011 Rady Gminy Sitno z dnia 28 kwietnia 2011 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno w zakresie działki nr 680/2 

położonej w miejscowości Stabrów. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, iż w latach 90 Pan Łygas miał inne plany, co do tej działki, 

natomiast na chwile obecną ze względu na powstanie już dwóch stacji LPG, jak 

również trudności ze strony kolei  jest konieczna zmiana w planie zagospodarowani 

przestrzennego na zabudowę usługowo-handlową. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2) Uchwała Nr VIII/45/2011 Rady Gminy Sitno z dnia 28 kwietnia 2011 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno w zakresie 

wyznaczenia pasa zabudowy zagrodowej i jednorodzinnej wzdłuż drogi 

powiatowej Nr 3245L w miejscowości Horyszów-Nowa Kolonia. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że kwestia dotyczy pasa od drogi krajowej w kierunki Horyszowa 

–Nowa Kolonia. Pas ten nie został ujęty w studium zagospodarowania 

przestrzennego, a w związku z duża liczbą wniosków w liczbie 22 należało by go 

ująć w studium pod zabudowę zagrodową i jednorodzinną. 

Pan Wójt nadmienił, że zmiany w studium to koszt do 200tyś.zł. 

Pan Edward Tukiendorf zapytał, czy te zmiany w studium będą na koszt Gminy, czy 

na koszt zainteresowanych. 

Pan Sekretarz stwierdził, że nie możemy wziąć złotówki od zmiany w planie, po to są 

inne instrumenty w postaci opłat planistycznych, a ludziom trzeba pomóc. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3) Uchwała Nr VIII/46/2011 Rady Gminy Sitno z dnia 28 kwietnia 2011 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno w zakresie 

lokalizacji elektrowni wiatrowej na gruntach położonych w miejscowości 

Janówka, Horyszów Polski i Horyszów-Stara Kolonia. 

 

Pan Sekretarz wysunął propozycje oddalenia uchwały, ponieważ propozycja 

pierwszej firmy została rozszerzona i jest inna niż zakładana była dwa tygodnie 

wcześniej, a zatem nie jest spójna z propozycją drugiej firmy, która obejmuje właśnie 

ten zakres.  

Pan Sekretarz proponuje przeczekać, aż sytuacja się wyjaśni co do konkretnego 

zakresu Projektu, bądź też wybór drugiej firmy, która koncentruje się tylko do 

realizacji Projektu na terenie Gminy Sitno. 

Pan Edward Tukiendorf poinformował, że firmom zależy na czasie.  

Pan Wójt stwierdził, że firma E-on powinna przedstawić konkrety Projektu, czyli na 

jakich numerach działek chcą lokalizować wiatraki. 

Pan Sekretarz nadmienił, że występuje duże ryzyko z racji tego że Projekt firmy E-on 

znajduje się w otulinie Parku. 



Pan Jerzy Mazurek powiedział, że firma E-on nie zawsze jest realizatorem Projektu 

nie tak jak druga firma. 

Pan Marek Biłant dodał, że firma pierwsza deklaruje liczbę wiatraków od 15 do 20 

nadmieniając, iż liczbę wiatraków będzie znała dopiero po przeprowadzonych 

badaniach. W związku z tym Pan Biłant zasugerował, iż firma E-on nic jeszcze nie 

zrobiła i jest zasadnicza różnica miedzy firmą NORDEX, która już mówiła  

o konkretniej liczbie wiatraków.   

Pan Sekretarz wysuną propozycję spotkania z mieszkańcami odnośnie wiatraków  

z racji zamieszania wywołanego chęcią podpisywani umów z rolnikami zarówno 

przez jedną jak i drugą firmę. 

Po dyskusji nad uchwałą Przewodniczący Rady Pan Edward Tukiendorf zarządził, 

aby ten punkt przenieś na następną sesję. 

 

4) Uchwała Nr VIII/46/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 28 kwietnia 2011  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 

Pan Sekretarz poinformował, że uchwała dotyczy poszerzenia drogi Pani Lizut i Pani 

Wieczorek w Bożym Darze, informując jednocześnie o przeszkodach wynikających  

z tego, iż Państwo Wieczorkowie mają kredyt hipoteczny na ta działkę i chwili 

obecnej bank musi wyrazić zgodę. 

Pan Sekretarz zaznaczył, że takie pismo już poszło do banku i czekamy teraz na 

decyzję. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

5) Uchwała Nr VIII/47/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 28 kwietnia 2011  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Pan Wójt wyjaśnił, że sprawa dotyczy pomieszczeń po posterunku policji. Wstępna 

propozycja to kwota 25 tyś. Pomieszczenia te miały by poprawić warunki lokalowe. 

Pan Wójt nadmienił, że sprawy techniczne mogą potrwać jeszcze 2-3 miesiące. 

 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

6) Uchwała nr VIII/48/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 28 kwietnia 2011 r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok. 

 

Projekt zmian przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Jolanta Hryciuk. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 12 głosach za, 0 przeciw i 1 

głosie wstrzymującym. 

 

7) Uchwała Nr VIII/49/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 28 kwietnia 2011 r. 

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 

dziecięcych. 

Pan Sekretarz poinformował, że w związku z wejściem w życie nowej ustawy 

żłobkowej może znaleźć się ktoś, kto zechce założyć żłobek, bądź też klub dziecięcy. 

Dlatego też powinniśmy być już przygotowani na opłatę z tego tytułu. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 



 

Pan Sekretarz poinformował Radnych o zmianie w zapisie uchwały z poprzedniej 

sesji nr VII/40/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie 

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Gminnego Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Sitnie oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

Zmian dot. §6 który przybiera postać: 
-Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubelskiego  

i wchodzi w życie po upływie 14 dni od daty ogłoszenia.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przechodzi do punktu następnego 

uzupełnienia  składu Komisji Rady Gminy, oraz planu pracy Komisji na rok bieżący. 

Pan Przewodniczący prosi o wysuwanie propozycji składów Komisji. 

Ponieważ nie ma propozycji Pan Przewodniczący, stwierdził, że nie będziemy 

dyskutować na ten temat. 

Pan Marek Szajnoga stwierdził, że to „wy mieliście przedstawić propozycje” składów 

Komisji. 

Przewodniczący powiedział, że na samym początku były przedstawiane propozycje 

kto w jakiej chciał być Komisji, to mógł wchodzić. Poinformował, że pozostała 

Komisja Rolnictwa i jedno miejsce w Komisji Budżetowej. Dlatego, też jest prośba 

aby to zrealizować.  

Pan Marek Szajnoga stwierdził, że myśli iż składy były już z góry ustalone. 

W związku z tym, iż nikt nie chce należeć do Komisji Rolnictwa i uzupełnień Składu 

Komisji Budżetowej Pan Przewodniczący zaproponował przejście do Planów Pracy  

i ich odczytania. 

Pan Jerzy Mazurek zapytał czy może odczytać protokół  z posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej, jak również przedstawić Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok.  

Pan Jerzy Mazurek Przedstawił Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok: 

1. Dyskusja nad budżetem Gminy na 2011 r. 

2. Kontrola Referatu Podatków i Opłat. 

3. Analiza wykonania budżetu za 2010 r. i wniosek dotyczący absolutorium dla 

Wójta Gminy. 

4. Dyskusja nad budżetem gminy na 2012 r. 

5. Inne posiedzenia doraźne – w miarę potrzeb. 

Następnie Pana Jerzy Mazurek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 

Protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sitno w dniu 28 lutego 

2011 roku. 

Na podstawie przedstawionego protokółu Pan Marek Szajnoga zapytał skąd się biorą 

tak duże różnice w wydatkach przypadających na jednego ucznia, miedzy 

Gimnazjum w Sitnie, a Gimnazjum w Jarosławcu 

Pan Sekretarz wyjaśnił iż różnica ta wynika z różnicy w kadrze nauczycielskiej  

z racji tego, że większość nauczycieli z Gimnazjum w Sitnie to nauczyciel 

dyplomowani, a co za tym idzie większe wynagrodzenie z tego tytułu z pochodnymi. 

Pan Sekretarz stwierdził, ze wynagrodzenie w szkole stowarzyszeniowej jest 

znacznie mniejsze, dlatego też powinniśmy iść w tym kierunku aby przekształcać 

szkoły publiczne w stowarzyszeniowe celem zmniejszenia kosztów. 



Pan Wójt stwierdził ,że wpływ  na tą różnicę ma też w jakimś stopniu zużycie energii 

w Gimnazjum w Sitnie. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy, w związku z tym iż nie ma uwag do Planu Pracy 

Komisji Rewizyjnej zaproponował przegłosowanie w/w Planu Pracy Komisji celem 

zatwierdzenia. 

Plan Pracy Komisji Rewizyjnej została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 11 

głosach za, 0 przeciw i 2 głosach wstrzymujących. 

 

Następnie Pan Marek Biłant zabrał głos informując, iż pracę Komisji Oświaty zostały 

rozpoczęte w grudniu roku ubiegłego. Spotkanie zostało zorganizowane celem 

zapoznania się  z sytuacją funkcjonowania szkół na terenie Gminy, sytuacją 

demograficzną, zapoznania się z wykazem tabel finansowych z wykonania budżetu  

w oświacie z 15 miesięcy. Został, również ustalony Plan Pracy, na tym pierwszym 

spotkaniu. 

Pan Marek Biłant przedstawił Plan Pracy Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, 

Ochrony Zdrowia i Sportu na 2011 rok: 

1. Opracowanie planu pracy Komisji na 2011 rok, sprawozdanie z działalności 

Komisji w 2010 r.- termin: styczeń 2011 r. 

2. Opracowanie założeń budżetowych w zakresie oświaty na 2011 r. Spotkanie  

z dyrektorami szkół.- termin: styczeń 2011 r. 

Jednocześnie Pan Biłant wyjaśnił, iż dwa pierwsze punkty planu już się odbyły. 

Dyrektorzy szkół podczas spotkania zgłosili swoje potrzeby finansowe , które 

spowodowały zamknięcie budżetu. Potrzeby dotyczyły głównie  spraw remontowo-

budowlanych, oraz inne potrzeby. Poruszana była, również kwestia sytuacji 

demograficznych, oraz przekształcenia dwóch szkół w Cześnikach i Koloni Sitno na 

szkoły stowarzyszeniowe. Szkoły  te zostały już przekształcone. 

3. Organizacja roku szkolnego 2011/2012.- termin: marzec 2011 r. 

Pan Biłant wyjaśnił, iż punkt trzeci również został juz zrealizowany. Odbyło się 

spotkanie z udziałem dyrektorów szkół. Na spotkaniu została ustalona liczba godzin 

pensum, jednocześnie zobowiązano dyrektorów do 20 kwietnia do opracowania 

wstępnego arkusza organizacyjnego szkół i oddziałów przedszkolnych. Gmina  

i Zarząd Stowarzyszenia na podstawie w terminie do 6 maja uwzględniające 

możliwości finansowe urzędu. Na tej podstawie dyrektorzy szkół do 13 maja 

przedstawią arkusze organizacyjne szkół wraz z załącznikami celem zatwierdzenia. 

Do 20 maja organy prowadzące zakwestionują. Następnie do 1 czerwca dyrektorzy 

przedstawią wykaz uczniów dojeżdżających do szkół zgodnie z planami sieci, 

natomiast do 6 czerwca dyrektorzy przedstawią zatrudnienie ewentualne aneksy do 

projektów organizacyjnych na rok szkolny 2011/2012. 

4. Zapoznanie się z sytuacja w zakresie opieki społecznej i ochrony zdrowia na 

terenie Gminy.- termin: czerwiec 2011 r. 

Pan Biłant zaproponował, aby było wykonanie półroczne budżetu w tym zakresie 

celem informacji. Jednocześnie Komisja spotkał się z Panią Dyrektor Ośrodka 

Zdrowia w celu zaproponowania przyjmowania przez ginekologa raz w tygodniu 

przez 2 godziny. W związku z tym zaistniał problem, gdyż żeby taki lekarz 

przyjmował należałoby zrobić tzw. pomieszczenie sanitarne, czyli przebudować  

w pewien sposób, ściągnąć sprzęt, który jest dość kosztowny. Pan Biłant 



poinformował również, że w tym roku NWZ podpisał trzyletnie kontrakty  

z ginekologami. Na terenie powiatu zamojskiego jest to około siedmiu kontraktów  

i przez trzy lata nie ma szans na zmianę. Pan Biłant powiedział, że jeżeli NWZ nie da 

pieniędzy to w zasadzie jest to nie wykonalne do zrealizowania na terenie Gminy 

Sitno. 

5. Przygotowanie szkół do roku szkolnego 2011/2012.- termin: sierpień 2011 r. 

6. Analiza funkcjonowania jednostek Gminy w zakresie kultury i sportu.- 

termin: październik 2011 r. 

7. Podsumowanie działalności Komisji w 2011 r. 

Pan Biłant nadmienił, że jeżeli zajdzie potrzeba spotykania się Komisji częściej to nie 

widzi on przeszkód. 

Plan Pracy Komisji został przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno 

 

Ad. 6 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Ad. 7 

Sprawy różne 

 

Ad. 9 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 

gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował:  Piotr Harczuk               Edward Tukiendorf 

 


